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Ministrul Fondurilor Europene: Nu este o problema la rectificare în ceea ce priveste

acest minister

Ministerul Investitiilor si Proiectelor Europene a consumat banii care au fost echivalentul anului trecut, la

jumatatea anului cheltuielile efectuate sunt peste nivelul programat iar la rectificare asteapta o crestere de

buget ca sa fie realizate tintele pentru a aduce bani europeni în tara, a declarat miercuri ministrul de resort,

Cristian Ghinea.

 

"Întelegerea noastra a fost ca vom lua în prima varianta a bugetului exact cât am avut si anul trecut. Noi i-am spus

Ministerului de Finante, în ianuarie - februarie când a fost discutia pe buget, ca vom avea anul acesta mai multa

nevoie pentru ca vor intra mai multe fonduri europene în tara. Întelegerea a fost sa primim mai mult la rectificare.

În momentul acesta am consumat banii care au fost echivalentul anului trecut si acum asteptam aceasta crestere de

buget ca sa putem sa ne facem tintele pentru a aduce bani europeni în tara. Trebuie sa verific ce a publicat

Ministerul de Finante, nu pot sa comentez date pe care nu le-am vazut înainte. La jumatatea anului suntem peste

ceea ce trebuia sa cheltuim. Am avut o discutie la nivel de secretar de stat între ministerul meu si Ministerul de

Finante, potrivit întelegerii pe care am avut-o în ianuarie - februarie, a spus "Da, este ok, vom creste la rectificare

bugetul ministerului asa cum am promis". Din punctul meu de vedere nu este o problema la rectificare în ceea ce

priveste acest minister", a afirmat Ghinea.

 

Ministrul Investitiilor si Proiectelor Europene, Cristian Ghinea, ministrul Mediului, Apelor si Padurilor, Barna

Tanczos, si secretarul de stat în MIPE Csilla Hegedus sustin miercuri o conferinta de presa cu ocazia lansarii

proiectului "Implementarea planului national de actiune pentru conservarea populatiei de urs brun din România''. 
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